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  אלול תשפ"ד    ח'

  2024ספטמבר  11

  

   ת בנקאותדעו -11.9.2024ישיבה מיום פרוטוקול 

  

 משתתפים: . 1

   .הועדה מנהל  יו"ר  –עו"ד עובדיה אביצור    .א

 .יו"ר שותף הועדה –עו"ד ברוך פיירשטיין    . ב

  

 ðעדרו מהישיבה:  . 2

 חבר הועדה. זכרי עו"ד חניאל  .ג

  

  רקע: . 3

רבים,  ðושא  עובדיה:   זה מטריד עורכי דין  ðושא  גם בישיבות הקודמות,  חשבוðות הðאמðות עלה 

תפעול, בירוקרטיה, דרישות שאיðן אחידות בין הבðקים, עו"ד רבים מרגישים שאין עם מי לדבר  

  בבðקים בðושא הזה. 

בהמשך לישיבות הקודמות שם העליðו את הðושא החשוב והכאוב הזה של חשבוðות ðאמðות,    ברוך:

על   עו"ד,    פתרוןחשבתי  ציבור  על  להקל  חוק  שעשוי  חשבון   שתגדירהצעת  בעל  לכל  צל  חשבון 

ישויך לחשבון הלקוח ויחסוך בירוקרטיה  , ללא צורך בפתיחת חשבון חדשבישראל , חשבון הצל 

   רבה.

בבðקים קיימים חשבוðות צל מכל מיðי סוגים, חסכוðות, חשבוðות מעבר, חשבוðות ðיירות   -עובדיה

  ערך, כלומר מבחיðה תפעולית הדבר איðו זר לבðקים.

  מציע לעשות את המהלך דרך חקיקה ולא תיקוðי חוק, דבר שיקל על יישום המהלך. ברוך: 

בגלל כל הבירוקרטיה  עו"ד לוקחים על עצמם סיכוðים רבים כאשר איðם פותחים חשבוðות ðאמðות  

את מכסה  מול הבðקים לעבור  מðת לא  על  מהðדרש  ðמוכים  עו"ד המפקידים סכומים  ישðם  כך   ,

החשבון ðאמðות הכללי, וכך ישðם כאלו המחזיקים כספים בצ'קים בðקאיים על כל הסיכון הכרוך  

  בכך.

לחשבון   צל  חשבון  להוסיף  שלו  ללקוח  יאפשר  הבðק  ביותר,  פשוטה  להיות  צריכה  החוק,  הצעת 

העיקרי שם יופקדו כספי הðאמðות, הלקוח יעביר לבðק את פרטי עוה"ד שיהיה רשאי לפעול בחשבון  

  הצל, והלקוח לא יוכל לבצע פעולות בעצמו אלא לראות את הכספים בחשבון הצל. 
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 כתובת:  

ðדרש כרגע למצוא אולי מתוך המחוז, עו"ד שמתמחה בחקיקה שיכין את טיוטת החוק, הצעת החוק  

המשכðתאות   בתחום  הצעות  כמה  שכבר הגיש  יעקב אשר,  הרב  ח"כ  ידי  על  מוגשת  להיות  תוכל 

  באותה מתכוðת, הצעות שהביאו את בðק ישראל לשבת איתו ולהציע פתרוðות בהתאמה. 

עדה כאשר המטרה להכין  וההצעה של ברוך מתקבלת, יוגדרו משימות לכל אחד מחברי הו   סיכום:

  .מסמך בו ðעלה בפגישה בפðי יו"ר המחוז עו"ד ארז צ'צ'קס את הצעתðו לטיפול בðושא 
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  עו"ד עובדיה אביצור 

  יו"ר ועדת בנקאות 

  

  

  

  

  

  

    : יםהעתק

  יו"ר ועד המחוז עו"ד ארז צ'צ'קס

  רכזת הוועדה גב' דנה סוויסה

  


